

15D

WESTERN EUROPE DISCOVERY 西欧探索之旅



Exclusive
Three
Nights
Paris

Exclusive
Two
Designer
Outlets

Exclusive
Eiffel
Tower 2nd
Level



12 Breakfast | 3 Lunch | 4 Dinner

12 早餐 / 3 午餐 / 4 晚餐



4 Stars Accommodation



(Subject to changes)

- Rome - Novotel Est **** (1 Night)
- Tuscany - Starhotel Vespucci **** (1 Night)
- Venice - Novotel Venezia Mestre **** (1 Night)
- Milan - Unahotel Fiera Hotel **** (1 Night)
- Zurich - Movenpick Hotel **** (2 Nights)
- Heidelberg - Leso Hotel **** (1 Night)
- Amsterdam - Radission Hotel **** (2 Nights)
- Paris - Mercure Hotel **** (3 Nights)



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• Euro 150 Per Person

导游和司机 全程小费 150 欧元 每人

Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Siena - Euro 59
锡耶纳
- Rheiine falls - Euro 30
莱茵瀑布
- Volendam with Lunch - Euro 69
福伦丹午餐
- Paris Full day Tour - Euro 129
巴黎一日游
- Jungfraujoch "Top of Europe" - Chf 205
少女峰顶 "欧洲之巅"

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.
自费加点项目将由您自行决定, .以下价钱可能适用最低团体人数参考。

ROME - VATICAN CITY - ROME 2

- Colosseum** - An ancient Roman amphitheater used for gladiator games, a symbol of Roman engineering.
- Trevi Fountain** - A Baroque fountain where visitors throw coins to ensure a return to Rome.
- Spanish Steps** - A famous staircase in Rome that leads to the Trinità dei Monti church.
- St. Peter's Basilica** - The world's largest church, home to Michelangelo's dome and the Pietà sculpture.
- St. Peter's Square** - A grand open space in front of St. Peter's Basilica, used for major religious events.

罗马 - 梵蒂冈城 - 罗马

- 斗兽场** - 一座古罗马圆形剧场，曾用于角斗士比赛，是罗马工程技术的象征。
- 特雷维喷泉** - 一座巴洛克风格的喷泉，游客投掷硬币以确保重返罗马。
- 西班牙阶梯** - 罗马著名的阶梯，通往圣三一教堂。
- 圣彼得大教堂** - 世界上最大的教堂，拥有米开朗基罗的圆顶和《圣母怜子图》雕塑。
- 圣彼得广场** - 圣彼得大教堂前的宽阔广场，用于举行重大宗教活动。

ROME - PISA - FLORENCE - TUSCANY 3

(Fiorentina Steak + Wine)

B/D

- Leaning Tower of Pisa** - is a freestanding bell tower of the cathedral in Pisa, Italy, famous for its unintended tilt.
- Florence Cathedral** - is a magnificent cathedral in Florence, Italy, known for its stunning dome designed by Brunelleschi.
- The Gates of Paradise** - are the famous bronze doors of the Baptistry of St. John in Florence, created by Lorenzo Ghiberti.
- Piazza Signoria** - is a central square in Florence, home to historical landmarks like the Palazzo Vecchio and outdoor sculptures such as David by Michelangelo.
- Ponte Vecchio** - is the most famous and oldest bridge in Florence, Italy. Built in the 14th century, it spans the Arno River and is a symbol of Florence.

罗马 - 比萨 - 佛罗伦萨 - 托斯卡纳

早餐/晚餐

- 比萨斜塔** - 是意大利比萨大教堂的独立钟楼，以其无意的倾斜而闻名。
- 佛罗伦萨大教堂** - 是意大利佛罗伦萨的一座宏伟大教堂，以布鲁内莱斯基设计的壮丽圆顶著称。
- 天堂之门** - 是位于佛罗伦萨圣约翰洗礼堂的著名青铜门，由洛伦佐·吉贝尔蒂创作。
- 领主广场** - 是佛罗伦萨的一个中央广场，拥有历史性地标，如老宫殿和米开朗基罗的《大卫》雕像等户外雕塑。
- 维琪奥桥** - 是意大利佛罗伦萨最著名、最古老的桥梁，建于14世纪，以桥上建有商铺而闻名。它横跨阿尔诺河，是佛罗伦萨的重要地标之一。

TUSCANY - VENICE 4

(Squid Ink Lunch)

B/L

- The Bridge of Sighs** - is a bridge located in Venice, northern Italy. The enclosed bridge is made of white limestone and has windows with stone bars. It passes over the Rio di Palazzo and connects the New Prison to the interrogation rooms in the Doge's Palace.
- St Mark's Square** - is the principal public square of Venice, Italy, where it is generally known just as la Piazza.
- St Mark's Basilica** - is the cathedral church of the Roman Catholic Patriarchate of Venice; it became the episcopal seat of the Patriarch of Venice in 1807, replacing the earlier cathedral of San Pietro di Castello.

托斯卡纳 - 威尼斯

早餐/午餐

- 叹息桥** - 是位于意大利北部威尼斯的一座桥。这个封闭的桥由白色石灰岩建成，桥上有带石条的窗户。它横跨里奥·帕拉佐，连接新监狱与总督宫的审讯室。
- 圣马可广场** - 是意大利威尼斯的主要公共广场，通常被简称为“拉广场”。
- 圣马可大教堂** - 是威尼斯罗马天主教宗主教区的主教座堂；它于1807年成为威尼斯主教的教区座堂，取代了早期的圣彼得大教堂。

VENICE - MILAN 5

B

- Milan Cathedral** - A stunning Gothic church known for its intricate design and panoramic rooftop views of Milan.
- Sforza Castle** - A historic fortress now housing museums and art collections, once home to the Sforza family.
- Galleria Vittorio Emanuele II** - One of the world's oldest shopping galleries, featuring luxury boutiques and elegant architecture.

威尼斯 - 米兰

早餐

- 米兰大教堂** - 一座令人惊叹的哥特式教堂，以其精美的设计和米兰全景的屋顶视野而闻名。
- 斯福尔扎城堡** - 一座历史悠久的堡垒，现为博物馆和艺术收藏馆，曾是斯福尔扎家族的住所。
- 维托里奥·埃马努埃莱二世长廊** - 世界上最古老的购物长廊之一，拥有奢华的精品店和优雅的建筑。

MILAN - LUCERNE - ZURICH 6

(Swiss Fondue Dinner) B/D

- **Lion Monument** - A sculpture in Lucerne, Switzerland, honoring Swiss Guards who died in the French Revolution, featuring a dying lion carved into rock.
- **Wooden Chapel Bridge** - A historic 14th-century wooden bridge in Lucerne, known for its beautiful setting and roof paintings depicting the city's history.
- **Buchere Retail watch and Jewelry (Shopping)**

ZURICH - MT. TITLIS - ZURICH 7

B

- **Mt Titlis** - is a Swiss Alps peak known for year-round snow and stunning views. A ride on the Titlis Rotair cable car will be included. It's a popular year-round destination.

ZURICH - TITISEE - HEILDELBERG 8

(Germany Pork Knuckle Lunch + Beer) B/L/D

- **Titisee** - is a scenic lake in Germany's Black Forest, known for its clear waters and peaceful setting. Popular for cuckoo clocks.
- **Heidelberg Castle** - is a historic hilltop fortress overlooking the city of Heidelberg in Germany. Dating back to the 13th century.
- **The Old Bridge** - in Heidelberg, known as Alte Brücke, is a historic stone bridge crossing the Neckar River. Built in the 18th century, it is one of the city's most famous landmarks.

HEILDELBERG - COLOGNE - AMSTERDAM 9

B

- **Cologne Cathedral** - a stunning Gothic masterpiece located in the heart of Cologne, Germany. It is one of the largest and most famous cathedrals in Europe and a UNESCO World Heritage Site.
- **McArthurGlen Designer Outlet Shopping**

AMSTERDAM 10

B

- **Keukenhof Flower Garden** - is particularly renowned for its spectacular displays of tulips but also features a wide variety of other flowers. (estimate 19 Mar - 20 May)
Note: Will be replaced by Zaanse Schans if Keukenhof is closed
- **Canal Cruise** - is one of the most popular and scenic ways to explore the city, offering a unique perspective of Amsterdam's picturesque canals, historic architecture, and vibrant neighborhoods.
- **Diamond factory** - is famous for producing high-quality diamonds and offering visitors a chance to witness the art of diamond cutting up close.

米兰 - 卢塞恩 - 苏黎世

早餐/晚餐

- **狮子纪念碑** - 位于瑞士卢塞恩的一座雕塑，纪念在法国大革命中牺牲的瑞士卫兵，雕刻着一只临终的狮子。
- **木制教堂桥** - 一座位于卢塞恩的14世纪历史悠久的木桥，以其美丽的环境和桥顶描绘城市历史的画作而闻名。
- **布歇雷零售手表与珠宝 (购物)**

苏黎世 - 铁力士山 - 苏黎世

早餐

- **铁力士山** - 是瑞士阿尔卑斯山的一座山峰，以终年积雪和壮丽的景色而闻名。费用包含乘坐铁力士山旋转缆车。这是一个全年受欢迎的目的地。

苏黎世 - 蒂蒂湖 - 海尔德堡

早餐/午餐/晚餐

- **蒂蒂湖** - 位于德国黑森林，是一个风景优美的湖泊。游客可乘船、散步或购买传统咕咕钟。
- **海德堡城堡** - 是位于德国海德堡市的一座历史悠久的山顶城堡。它建于13世纪，是德国浪漫主义的象征。
- **海德堡老桥** - 是一座跨越内卡河的历史石桥。它建于18世纪，是海德堡市最著名的地标之一。老桥提供了内卡河、城市和周围山丘的壮丽景色，成为海德堡历史的重要象征，吸引了众多游客和当地人。

海尔德堡 - 科隆 - 阿姆斯特丹

早餐

- **科隆大教堂** - 位于德国科隆市中心的令人惊叹的哥特式杰作。它是欧洲最大、最著名的大教堂之一，也是联合国教科文组织世界遗产。
- **奥特莱斯打折村** - 购物

阿姆斯特丹

早餐

- **库肯霍夫花园** - 以其壮观的郁金香展示而闻名，但也拥有各种各样的其他花卉 (20/3 - 11/5)
注：如果库肯霍夫公园未开放，将由桑斯安斯风车村取代。
- **运河游船** - 是探索这座城市最受欢迎和风景优美的方式之一，以独特的视角欣赏阿姆斯特丹风景如画的运河、历史建筑和充满活力的街区。
- **钻石厂** - 以生产高品质钻石而闻名，并为游客提供近距离见证钻石切割艺术的机会。

AMSTERDAM - BRUSSLES - PARIS 11 (French Dinner + wine) B/D

- **Manneken Pis** - A landmark 61cm bronze fountain
- **Grand Place** - main square in Brussels, bustling with cafes, shops, and historic buildings.
- **St. Michael & St. Gudula Cathedral** - A magnificent Gothic cathedral in Brussels, known for its stunning stained glass, grand architecture, and rich history.

PARIS 12 B/L

- **Eiffel Tower** - An iconic Paris landmark with stunning views from its 330-meter observation decks, built for the 1889 World's Fair. **(Admission included 2nd level)**
Note: Will be replaced by Montparnasse Tower if Eiffel Tower unable.
- **Champs-Élysées** - A famous avenue lined with luxury shops, cafes, and theaters, stretching from Place de la Concorde to the Arc de Triomphe. **(Bus tour)**
- **Place de la Concorde** - A historic square with an Egyptian obelisk, located between the Champs-Élysées and Tuilleries Garden. **(Bus tour)**
- **Louvre Museum** - One of the world's largest art museums, home to masterpieces like the Mona Lisa and Venus de Milo. **(Bus tour)**
- **Alexander III Bridge** - A Beaux-Arts style bridge over the Seine, offering views of the Eiffel Tower. **(Bus tour)**
- **Galeries Lafayette** - A famous department store known for its vast selection of fashion and stunning glass dome, located on Boulevard Haussmann.
- **La Vallee Village** - a luxury outlet shopping destination located in Serris, near Disneyland Paris in France.

阿姆斯特丹 - 布鲁塞尔 - 巴黎

早餐/晚餐

- 尿童铜像 - 高61厘米的著名青铜小喷泉雕像。
- 大广场 - 布鲁塞尔的主广场，咖啡馆、商店和历史建筑林立，充满活力。
- 圣米歇尔与圣古都拉大教堂 - 布鲁塞尔壮丽的哥特式大教堂，以精美的彩绘玻璃和丰富的历史闻名。

巴黎

早餐/午餐

- 埃菲尔铁塔 - 位于战神广场的一座铁拉蒂克塔。它是世界上最著名的地标之一，也是巴黎和法国的象征。 **(含门票到2楼)**
- 凯旋门 - 巴黎最具标志性的地标之一，位于戴高乐广场。它是法国民族自豪感的象征，向那些为法国战斗和牺牲的人致敬。
- 香榭丽舍大街 - 是世界上最著名的大道之一，位于法国巴黎市中心。它绵延超过 1.9 公里，以其美丽、历史意义和文化影响而闻名。 **(车旅)**
- 协和广场 - 一座历史悠久的广场，拥有一根埃及方尖碑，位于香榭丽舍大道和杜乐丽花园之间。 **(车旅)**
- 卢浮宫博物馆 - 世界上最大的艺术博物馆之一，馆内收藏着蒙娜丽莎和米洛的维纳斯等著名艺术品。 **(车旅)**
- 亚历山大三世桥 - 一座贝尔-艺术风格的桥梁，横跨塞纳河，提供埃菲尔铁塔的美丽景观。 **(车旅)**
- 老佛爷百货 - 一家著名的百货商店，以其丰富的时尚选择和壮观的玻璃圆顶而闻名，位于奥斯曼大道。
- 打折村 - 位于法国巴黎迪斯尼乐园附近的塞里斯的豪华奥特莱斯购物目的地。

PARIS 13 B

巴黎

早餐

- **Free day**

巴黎

早餐

- **自由活动**

14 PARIS SINGAPORE 巴黎 新加坡 B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

15 SINGAPORE 新加坡

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

